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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Írásbeli kérdés

„Mit lehet tenni egy rendelet végrehajtása érdekében?" címmel a Házszabály
90.§-a alapján írásbeli kérdést kívánok feltenni a Földművelésügyi és
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ugy gondolom, hogy nem járok messze az igazságtól, ha azt
mondom: mindenkinek közös érdeke, hogy az uniós támogatásokat minél
nagyobb arányban lehívhassuk . Természetesen a támogatásnak feltételei is
vannak.
Ön a 4/2004.(1 .13 .) FVM rendeletében összefoglalta azokat a feltételeket,
amelyek szükségesek az egyszerűsített területalapú támogatások
igényléséhez .
A hétköznapok során azt tapasztalom, hogy a gyakorló gazdálkodók a
mindennapok gondjai közepette megfeledkezhetnek, illetve nem jutnak el
odáig, hogy ezt a fontos rendeletet is betartsák .
Az EU belépést megelőző népszavazás előtt komoly kampány folyt a
gazdák körében is a belépés előnyeinek megismertetése érdekében .
Ahhoz, hogy a gazdálkodók jobban megismerhessék a feltételeket, most
már sokkal nagyobb ismeretterjesztő munkát kellene végezni .

Kérdezem a Miniszter Urat, hogy véleménye szerint a 4/2004 .(1 .13 .) FVM
rendeletnek a gazdálkodók hány %-a felel meg?
Tervezi e a Miniszter úr a falugazdász hálózaton keresztül a gazdálkodók
figyelmének ráirányítását erre a rendeletre .

Várom megtisztelő válaszát.
arvás István

Jászapáti, 2004 . szeptember 14 .
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